
یکی از حساس ترین بازی های هفته دهم لیگ برتر را روز شنبه هفته آینده 
ل و تراکتور در ورزشگاه آزادی برگزار خواهند کرد. آخرین  تیم های استقلا
جدال این دو تیم با نتیجه عجیب هفت بر یک به سود آبی پوشان رقم 
گردان خمز  خورد. دیداری که آخرین بازی دو تیم در فصل گذشته بود. شا
در فصل جاری پس از اینکه نتوانستند مجوز حضور در مرحله گروهی 
یج  لیگ قهرمانان را به دســـت بیاورند و با شـــروع بد در لیگ برتر به تدر
بهتر شـــدند اما دو شکســـت متوالی در هفته هفتم و هشـــتم باعث شد 
آنها از صدر جدول دور شوند. تراکتور در هفته نهم با شکست نساجی 
تا حدودی به وضعیت خود در جدول سر و شکل بخشید و حالا باید 
ل برگزار کند که اصلا دوست  یک دیدار فوق العاده حساس را با استقلا
ندارد دو هفته متوالی امتیاز از دست بدهد. به خاطر نزدیکی این بازی 
حساس بد ندیدیم با مدیر تیم تراکتور هم کلام شویم. سعید مظفری زاده 

یر می آید.  پاسخگوی سوالات »فرهیختگان« شد که نتیجه آن در ز

ل را چطور می بینید؟ شرایط تیم تان در آستانه بازی با استقلا
شکر خدا وضعیت تیم خیلی خوب است. بعد از برد خوبی که مقابل نساجی 
ی با اســـتقلال در پیش گرفتیم و همه چیز  کســـب کردیم تمرینات را برای باز

ی خوب مقابل حریف قابل احترام مان داشته باشیم.  مهیاست تا یک باز

برتری به موقع ای که مقابل نســـاجی داشـــتید باعث شـــد این بار زودتر از بحران 
خارج شوید!

مـــا در ایـــن فصل در هیچ مقطعی بحران نداشـــتیم کـــه بخواهیم از آن خارج 
گذار  ی را وا شـــویم. ما غیر از شـــروع فصل که به خاطر ناهماهنگی یکی دو باز
کردیـــم رفته رفته شـــرایط مان بهتر شـــد و نتایج خیلی خوبـــی گرفتیم. البته در 
این فاصله دو باخت بد هم داشـــتیم که واقعا حق مان شکســـت نبود. مقابل 

شمس آذر ما 29 موقعیت گل ایجاد کردیم که متاسفانه خیلی بدشانس بودیم. 
در کل در روز شکست هم عملکرد بدی نداشتیم و به این خاطر اعتقاد دارم 

تیم روند رو به رشدی را از ابتدای فصل داشته است. 

اما همین فرازونشیب های تراکتور این تیم را تا حدی از صدر جدول دور کرد. 
مــن نشــیبی را هــم در کنــار بحــران نمی بینــم. نتایجــی کــه شــما از آن صحبــت 
گــر در فوتبــال همــه چیــز دســت خودمــان  می کنیــد در فوتبــال طبیعــی اســت. ا
ی هایشــان بــا بــرد همــراه باشــد خــب  بــود کــه قطعــا همــه دوســت داشــتند باز
ی لازم بــرای پیــروز شــدن انجــام می دهیــد امــا  بعضــی وقت هــا شــما هــر کار
هرازگاهــی بدشانســی اجــازه نمی دهــد بــه هدف تــان برســید. فوتبــال بــرد و 
باخــت دارد و شکســت همیشــه دلیلــش ایــن نیســت کــه شــما وارد بحــران 
ی هــا را تحلیــل کــرده  شــده اید یــا نشــیب داشــته اید. گــروه آنالیــز مــا وقتــی باز
ی هایــی کــه باخته ایــم بعضــا بهتــر از  بــود اعتقــاد داشــت عملکــرد تیــم در باز
ی بــا شــمس آذر  ی هایــی بــوده کــه بــا بــرد همــراه بــوده اســت. مخصوصــا بــاز باز
ی کردیــم. همان طــور کــه گفتــم فوتبــال روز بــد و خــوب  کــه خیلــی خــوب بــاز
ی پیــش رفتــه و حرکــت رو بــه  ی بــه بــاز یــاد دارد. مهــم ایــن اســت کــه مــا بــاز ز

جلویــی داشــته باشــیم. 

آلوز در برنامه فوتبال برتر مدعی شد که در صحنه اخراج به نوعی بی گناه بوده و 
ید؟ مستحق کارت قرمز نبوده است، در این مورد شما چه نظری دار

ی از ابتـــدای فصـــل هیـــچ اظهارنظری  راســـتش را بخواهیـــد مـــا درمـــورد داور
ی هایی  نداشـــته ایم. چـــه زمانی که اشـــتباهات به ضررمان بـــوده و چه در باز
که به ســـودمان رقم خورده اســـت. اما درمورد صحنه ای که داور به آلوز کارت 
قرمز نشان داد باید بگویم که نظر ما مخالف تصمیم داور بوده و هست. من 
یکن حریف حرف بدی  حتـــی بـــا آلـــوز هم صحبت کردم و او گفت که بـــه باز
یکن مان اعتماد  نزده که مستحق کارت قرمز یا حتی زرد بوده باشد. ما به باز
یم و مطمئن هستیم او حقیقت را می گوید. البته ما به تصمیم داور  کامل دار

یم.  یم و اعتراضی هم به تصمیم او ندار احترام می گذار

آیا برای بخشش آلوز اقدامی کرده اید؟
بخشـــیدن کارت قرمز پروســـه خاص خودش را دارد. ما در نامه ای به کمیته 
کید داشتیم که آلوز نه تنها مستحق کارت قرمز نبود بلکه کارت زرد  داوران تا
هم نباید می گرفت. ما نظرمان را داده ایم و اینکه حالا بخواهند کارت قرمزی که 
یکن ما داده شده است را اصلاح کنند یا نه تصمیم با خودشان  اشتباه به باز

ی کند.  است. البته آلوز  چهارکارته است و نمی تواند مقابل استقلال باز

ل می آیید؟ روز شنبه برای انتقام شکست سنگین در بازی قبل به مصاف استقلا
ی  نه ما به این مسائل فکر نمی کنیم بلکه هدف اصلی مان این است که باز
ی حریفان تمرکز و بدون توجه به مســـائل دیگر فقط به کســـب ســـه  ی رو به باز
ی باید  یادی دارد این است که ما در این باز امتیاز فکر کنیم. آنچه اهمیت ز

یم تا بتوانیم به آنچه می خواهیم برسیم.  با تمرکز بالا به میدان برو

فکر می کنید هواداران تراکتور در تهران استقبال خوبی از بازی روز شنبه داشته 
باشند؟

گران خیلی خوبی در همه جای  صددرصد همین طور خواهد بود. ما تماشـــا
ی هم قطعا به  یم و در هر شـــهری آنها حامی تیم هســـتند. در این باز کشـــور دار

یم.  حمایت آنها نیاز دار

هواداران تراکتور همیشه در تهران با مشکل کمبود جا در ورزشگاه آزادی مواجه 
بودند و به این خاطر نیز شعار »ورزشگاه خالیه آذری جا ندارد« را سر می دهند، 

در این مورد تمهیداتی اندیشیده شده است؟
طبـــق قانـــون تیـــم میهمـــان 10 درصد ســـهمیه دارد امـــا ما با ارســـال نامه ای به 
گر جایگاه های مربوط به تیم میزبان پر نشود  فدراسیون فوتبال خواسته ایم که ا
گران  این فضا در اختیار هواداران تیم ما قرار بگیرد. این حق طبیعی تماشـــا
که دوســـت  ماســـت. در ایـــن مـــورد پیگیری های لازم را خواهیم داشـــت؛ چرا
کتور می آیند جا برای  گرانی که به ورزشـــگاه برای حمایت از ترا یم تماشـــا ندار
یاد داشته باشد.  نشستن نداشته باشند درصورتی که ورزشگاه فضای خالی ز

سعید مظفری زاده در گفت وگو با »فرهیختگان«: تراکتور نه بحران داشته نه نشیب

برایانتقامبهمصافاستقلالنمیآییم
ورزشگاه خالی باشد تماشاگران تراکتور نباید بیرون بمانند

قاسم پور: لیگ را نمی توانیم برگزار کنیم آن وقت توقع داریم نساجی صعود کند

بازیباآلمالیقمحکخوبیبرایسپاهاننیست
   قهرمانی ممکن نیست، شاید به فینال آسیا برسیم      زمانی ادعای آقایی آسیا را داشتیم ولی حالا دیگر آن را هم نداریم
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

مجــــــری انحصـــــــــــــاری
 تبلیغـــــــــات محیطــــــــــی
اســلامی آزاد  دانشــگاه   

۰9398888699

برگزاری مزایده عمومی
دانشگاه آزاد اسلامی واحد چالوس در نظر دارد ملک مشروحه ذیل را از طریق مزایده عمومی به فروش رساند. متقاضیان جهت کسب اطلاعات بیشتر در زمان اداری به نشانی های ذیل مراجعه نمایند:

یاست: شماره تماس)52226701- 011(  شماره فکس ) 52226605 ( مازندران، چالوس، دانشگاه آزاد اسلامی واحد چالوس، دبیرخانه – شماره تماس: )52248788- 011( دفتر ر

ک ثبتینشانیموضوعردیف میزان پلا
مالکیت

مساحت 
عرصه

)متر مربع(

مساحت عیان 
یر بنای کل  ز

)متر مربع(
بری یال(قدمتکار توضیحاتقیمت پایه )ر

یک قطعه زمین واقع در 1
چالوس ، بلوار امام رضا 

چالوس،بلوار امام رضا ، 
نبش ورودی گاراژ تنکابن ، 

کوچه شهید خانزاده

41/320
41/321
41/332

شش 
دانگ

70/000
150 متر مربع هزار متر مربع

آموزشی تجاری 
مسکونی 
یستی 13/500/000/000/000تور

الف- میزان سپرده شرکت در مزایده 5 درصد قیمت پایه می باشد.
ی به نشانی های فوق الذکر مراجعه نمایند.  گهی به مدت 10 روز کار یخ انتشار اولین آ کات از تار یافت اسناد مزایده و هماهنگی جهت بازدید از ملک و تحویل پا متقاضیان می توانند جهت در

ب- شرایط، محل و مهلت تحویل اسناد مزایده: 
یافت و تکمیل اســـناد به همراه ســـپرده شـــرکت در مزایده به صورت فیش واریزی با ضمانتنامه بانکی و همچنین قیمت پیشـــنهادی خود را به  متقاضیان شـــرکت در مزایده می بایســـت پس از در
ی تعیین شده به دبیرخانه دانشگاه آزاد واحد چالوس  کثر تا پایان وقت ادار ک و مهر شده باشند قرار داده و حدا کت الف و ب که در بسته و لا ترتیبی که در اسناد مزایده مقرر شده است در دو پا

یافت نمایند.  تحویل داده و رسید در
گهی بر عهده  برنده مزایده خواهد بود.  ج- دانشگاه آزاد اسلامی در قبول و رد یک  یا کلیه پیشنهادها بدون ذکر دلیل مختار است و ضمنا هزینه درج آ

 دانشگاه آزاد اسلامی واحد چالوس  

مدرک فارغ التحصیلی اینجانب ســـیدمرضیه دســـت افکن  فرزند سیدعباس به 
شماره شناسنامه 634 صادره از جیرفت در مقطع کارشناسی رشته زیست شناسی 
علوم گیاهی صادره از واحد دانشگاهی آزاد اسلامی واحد جیرفت مفقود گردیده 
و فاقد اعتبار می باشـــد. از یابنده تقاضا می شـــود اصل مدرک را به دانشـــگاه آزاد 
اســـلامی واحد جیرفت به نشـــانی جیرفت خیابان دانشجو دانشگاه آزاد اسلامی 

واحد جیرفت ارسال نماید.

برگ سبز و سند خودرو وانت پیکان مدل 88 به رنگ سفید روغنی به شماره موتور 
ک ک NAAA36AA69G816817و به شـــماره پلا  11487078028 و بـــه شـــماره پـــلا
 14 – 551 س 73 به نام جواد سواعدی مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز خودرو سواری- کار سیستم هیوندا تیپ سانتافه 2400رنگ سفید صدفی مدل 
 KMHSU81CDFU420963  2015به شماره انتظامی ایران 40 / 855 د 48 شماره شاسی
و شـــماره موتـــور G4KEEU505147   بـــه مالکیـــت  آقـــای مهـــدی محبی به کد ملی 

0059707488مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

تیم های نساجی و سپاهان در چهارمین هفته از رقابت های لیگ قهرمانان 
آسیا در مرحله گروهی در استادیوم آزادی و در یک میزبانی مشترک به میدان 
رفتنـــد. حذف نســـاجی تلخ بـــود اما در بازی دوم، ســـپاهان با ۹ گل مقابل 
حریف ضعیف خود تلخی  حذف نساجی را خنثی کرد. حضور متفاوت 
دو نماینده ایران در لیگ قهرمانان آسیا نکات بسیار مهمی داشت که هرچند 
سال هاست به آن نمی پردازیم، اما با توجه به فاصله ای که بین فوتبال ایران و 
فوتبال آسیا در حال ایجاد است بهتر است این بار به آن توجه کرده و اخطارها 
، کارشناس فوتبال دقایقی  را جدی بگیریم. به همین بهانه با ابراهیم قاسم پور
صحبت کردیم و درخصوص حذف تلخ نساجی و اتفاقاتی که برای سپاهان 

افتاد، گپ زدیم. 

عملکرد نساجی و سپاهان را چطور ارزیابی می کنید؟
نســـاجی تجربه کمی داشـــت و از این تیم با نفراتی که داشـــت، توقعی نمی رفت. 
در عوض سپاهان مدت هاست که در چنین عرصه هایی شرکت کرده و نفرات 
خوبی هم چه روی نیمکت و چه درون زمین دارد. در هر پست دو سه بازیکن خوب 
در خدمت این تیم هســـتند. در نتیجه دســـت مورایس برای استفاده از نفرات باز 
است. نساجی که شکست خورد و حذف شد، امیدوارم سپاهان در ادامه عملکرد 

بهتری داشته باشد و از گروه خود صعود کند. 

سپاهان هنوز با الاتحاد بازی نکرده و محک جدی در این رقابت ها نخورده است. 
فکر می کنید این تیم بتواند در لیگ قهرمانان آسیا حرفی برای گفتن داشته باشد؟ 

نباید به پیروزی پرگل تیم ســـپاهان مقابل آلمالیق دل خوش باشـــیم؛ چراکه این 
یک اتفاق بود. حریف خطرناک و خوبی نبود از این رو نمی توانیم روی این بازی 
به عنوان سنگ محکی برای شناخت سپاهان حساب کنیم. با این حال سپاهان 
تیمی  است که می توانیم روی آن حساب کنیم و شانس سود از گروه خود را دارد؛ 
هرچند این تیم هم کار سختی دارد و اگر به مراحل بالاتر برویم شرایط سخت تر هم 
می شود. کلا نمایندگان ما در لیگ قهرمانان آسیا هرچه به مراحل بالاتر صعود کنند 
کار برایشان سخت تر می شود. دلیلش هم ساختار فوتبال ماست. پیشرفت هایی 
که دیگر کشـــورها و رقبا کرده اند ما نداشـــته ایم. کاری برای فوتبال مان نکرده ایم، 
زیرســـاخت ضعیـــف اســـت، برنامه ریزی صورت نگرفتـــه و هرچه نگاه می کنیم 
فاصله ما با دیگر کشورها حتی تیم های عربی بسیار زیاد شده است. زمانی ادعا 
می کردیم که قدرتمندترین تیم آسیا هستیم، ولی الان دیگر نمی توانیم چنین ادعایی 

هم داشته باشیم، از بسیاری از تیم ها عقب افتادیم و این برای آینده فوتبال مان 
اصلا خوب نیست. 

هزینه ای که در حال حاضر در فوتبال آســـیا می شـــود باعث شده فاصله فوتبال ما با 
دیگر کشورها بسیار زیاد شود؟

پول فوتبال ما زیاد است، اما حیف و میل می شود. نه برنامه ای برای خرج کردن این 
پول ها وجود دارد و نه در جای درست و حساب شده خرج می شود یا حیف و میل 

می شوند یا دلال ها می برند یا حتی از این پول ها سوءاستفاده می شود. 

پیروزی سپاهان به نفع شان بود یا می تواند باعث مغرور شدن شان شده و در ادامه 
ضرر کنند؟

آلمالیق حریف خطرناک و دردسرسازی برای سپاهان نبود و بیشتر حکم یک بازی 
تدارکاتی برای این تیم را داشت. به دلیل ندانم کاری، سه امتیاز از سپاهان کم شد. 

به این ترتیب یعنی برای سپاهان هم هیچ شانسی قائل نیستید؟
شاید قهرمان نشود اما به نظر من قابلیت حضور در فینال را دارد. فوتبال زمانی به 
موفقیتی دســـت می یابد که در نتیجه برنامه ریزی اصولی و مدیریت قوی بنیان 
نهاده شـــود. در حالی که در فوتبال ما خیلی از نتایج و اتفاقات بیشـــتر یک جرقه 
اســـت. نتیجه ای اســـت که تداوم نداشـــته و به همین دلیل اســـت که می گویم 

سوء مدیریت وجود دارد. 

شاید در ظاهر سپاهان به لحاظ فنی عملکرد خوبی داشته باشد اما نوعی عدم ثبات 
در این تیم دیده می شود، شرایطی که موجب می شود این تیم گاهی با سکته هایی در 
نتیجه گیری روبه رو شده و نتواند روند مثبت خود را ادامه دهد، مثل اتفاقاتی که برای 

این تیم مقابل ملوان رخ داد. شما این روند را چطور توصیف می کنید؟
این عدم ثبات مختص به تیم ســـپاهان نیســـت، بلکه در فوتبال ما وجود دارد. در 
درجه اول تیم ملی فوتبال ما با همین پدیده روبه رو است و در یک سری بازی ها خوب 
بازی می کند در یک سری بازی ها متوسط و حتی در برخی بازی ها بد است. درمورد 
سپاهان هم حرکت سینوسی این تیم به ساختار نامناسب مدیریت ما برمی گردد. 
وقتی پایه و اساس فوتبال اصولی نباشد مشکلات اینچنینی به وجود می آید. از این 
رو مورایس مقصر نیست. برخی اتفاقات در فوتبال غیرقابل پیش بینی است، همین 
حالا هم ملوان به گربه سیاه سپاهان تبدیل شده، فصل گذشته هم این تیم مقابل 
شاگردان مورایس آنها را از قهرمانی بازداشتند و حالا این بار اولین شکست فصل  
را به آنها تحمیل کردند. پس به نظر می رسد سپاهان بیشتر به لحاظ روحی و روانی 
گاه دو دیدار اخیر سپاهان با تیم ملوان به ناکامی انجامید.  افت کرده است. ناخودآ

از این رو به نظر بازیکنان سپاهان همیشه در بازی با ملوان با استرس همراه است، 
در حالی که ملوان هیچ استرســـی در بازی مقابل ســـپاهان ندارد. برخی اتفاقات و 
برخی نتایج در فوتبال فقط یک اتفاق است و نمی توانیم براساس آن میزان توانایی یا 
ناتوانی یک سیستم را محک بزنیم، مثل شکستی که سپاهان مقابل ملوان پذیرفت 
یا پیروزی ای که مقابل حریف آســـیایی خود کســـب کرد. از این رو هرچند به تیم 
سپاهان بسیار امیدوارم اما پیروزی آنها مقابل تیم آلمالیق نمی تواند سنگ محک 
خوبی برای شناخت توانایی های تیم سپاهان باشد. سپاهان تمام ابزار برای موفقیت 
در فوتبال ایران را دارد و از نظر من برای اینکه بتواند در لیگ قهرمانان آسیا موفق 

شود یا حتی در لیگ به مقام قهرمانی برسد نیازمند بالانس روحی و روانی است. 

به نظر شما دلیل ناکامی نساجی در لیگ قهرمانان آسیا با توجه به اینکه مربیان و عوامل 
این تیم می دانستند لیگ قهرمانان آسیا را در پیش دارند، چیست؟

نباید از نساجی انتظار زیادی داشته باشیم نتایجی که این تیم به دست آورد دور از 
ذهن نبود، نساجی نمی تواند در لیگ قهرمانان آسیا حضور قدرتمند داشته باشند. 
به تیم هایی که در فوتبال ایران هزینه کردند یا تیم هایی که صاحب نام هستند 
توجه کنید، کدام از این تیم ها توانستند در آسیا موفق باشند. بهترین بازیکنان 
در اختیار تیم های متمول هستند، وقتی چنین تیم هایی با وجود امکاناتی که در 
اختیار دارند هزینه ای که می کنند و بازیکنانی که به خدمت می گیرند، نمی توانند 
در آسیا حرفی برای گفتن داشته باشند، پس نمی توانیم از تیم مثل نساجی توقع 

داشته باشیم و در میان مدیریت، مربیان و بازیکنان نساجی 
به دنبال مقصر بگردید! وقتی شما در بالاترین سطح فوتبال 
که همانا تیم ملی است، نمی توانید توقعات را برآورده کنید 
پس نباید در ســـطح باشـــگاهی از تیم های باشگاهی توقع 

داشته باشید تا کمبودهای فوتبال ایران را با صعود در گروه های 
خود یا کسب جام جبران کنند. تیم ملی 50 سال از قهرمانی در 

آسیا محروم است. تیم امید ما 50 سال است به المپیک نرسیده 
و حتی صعود نکرده چه برسد به اینکه بخواهد جامی کسب کند 

یا از مرحله خود بالا برود، درنتیجه وقتی ما نمی توانیم از تیم های ملی 
که سطح اول فوتبال ما هستند توقع داشته باشیم چطور می خواهیم از باشگاه ها 
توقع داشته باشیم که مقامی کسب کنند یا از گروه شان صعود کنند. ما در گذشته 
قهرمان آسیا و قهرمان جام باشگاه های آسیا می شدیم، اما الان دیگر این اتفاقات 

برای ما نمی افتد. این نشان می دهد ساختار فوتبال ما دچار ایراد شده است. 

زمان آن نرسیده از این شرایط فاصله بگیریم؟ 
مـــن قبـــلا هم گفتم و شـــاید حرف کلیشـــه ای به نظر برســـد، اما به جـــای ورود بازیکن و 

مربی خارجی ما نیازمند مدیر خارجی هستیم تا بلکه بتواند سوء مدیریت در فوتبال 
ایران را برطرف کرده و در مسیر درستی قرار بگیریم. همه قدرت فوتبال ما این بود که با 
پرسپولیس نایب قهرمان آسیا شویم. تا زمانی که فوتبال ایران بر پایه و اساس اصولی استوار 
نشود و برنامه ریزی حرف اول را نزند نه تنها نمی توانیم مقامی کسب کنیم، رتبه ای آورده یا 
موفقیتی به دست آوریم، بلکه درجا زده و حتی از رقبای در سطح آسیا هم بیشتر عقب 
می افتیم. آیا برای ما زشت نیست که نمی توانیم حتی یک دوره مسابقه بین المللی در 
کشورمان برگزار کنیم؟ ما نه تنها نمی توانیم بلکه حتی میزبانی هیچ مسابقه ای از فوتبال 
را به ما نمی دهند. کاری به موانع سیاسی ندارم اصل حرف من کمبود امکانات و کمبود 
زیرساخت های مناسب در جهت تقویت فوتبال کشور است. واقعیت این است که ما 
توانایی برگزاری مسابقات را نداریم. ما همین لیگ کشور خودمان با 16 تیم را نمی توانیم 
به درستی برگزار کنیم، طبیعی است که در برگزاری رقابت ها بین المللی هم ناکام هستیم!


